

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China
20th 周年紀念
ANNIVERSARY



物業管理 (工商業)
Property Management (Commercial & Industrial)

金獎 Gold Award



啟勝管理服務有限公司

KAI SHING MANAGEMENT SERVICES LIMITED

新鴻基地產集團成員
Member of Sun Hung Kai Properties Group

啟勝管理服務有限公司 — 東港城商場

Kai Shing Management Services Limited –
East Point City (Commercial)

啟勝管理服務有限公司 — 東港城商場秉承「東港城•愛地球」的宗旨，肩負推廣環保的重任，多年來精心籌辦多個饒富教育意義的環保活動，如「環保小學堂」及「弱勢社群綠色計劃」等，培養市民的綠色習慣。

Following the motto, “East Point City • Loves the Earth”, Kai Shing Management Services Limited – East Point City (Commercial) shoulders the mission of promoting environmental protection. The company has organised various environmental education activities throughout the years, such as “Little Green Academy” and “Green Project for the Disadvantaged/Minority Group”, to nurture the green habits of citizens.



設計及引入「環保列車」，主動向商場租戶收集可循環再用的物料。
Designing and introducing a “Recycle Train” to proactively collect recyclable materials from tenants of the shopping mall.



在停車場使用系統搜尋車輛及提供泊車指示，減少不必要的行車距離及碳排放。
Launching car searching and parking guidance system in the carpark to reduce unnecessary mileage and carbon emissions.



為公眾舉辦一系統的教育活動，對象包括幼稚園學生及長者，提高他們的環保意識。

Organising a series of educational activities for members of the public, including kindergarten students and the elderly, to enhance their awareness and knowledge on environmental protection.